
ESCOLA SOBIRANS       CURS 23-24 

ACTA DEL COMITÈ AMBIENTAL DEL CONSELL ESCOLAR 

 

SESSIÓ: 1 

 

DATA: 22 de novembre de 2023 

 

HORA: 16:45 

 

ASSISTENTS: 

 

Comitè ambiental del consell escolar: 

 

 Elisenda Torrent Sí 

Gisela Barberà Sí 

Cristina Romano No* 

Geòrgia Vidal Sí 

Alicia Sánchez No* 

Francina Sintas Sí 

Xavi Pardo No* 

*s’excusa la seva assistència 

 

Representants famílies: 

 

Paola Manríquez - Representant I4 Sí 

Esther Garcia - Representant 6è Sí 

Ester Rodríguez - Representant 1r Sí 

Anna Garcia - Representant 3r Sí 

Ángeles López - Representant 6è Sí 

 

Representants Ajuntament:  

 

Àngel Castillo - 3r tinent d'alcalde 
Regidor de Recursos Humans, Seguretat i 
Mobilitat, Espai Públic, Parcs i Jardins 

Sí  

Tònia Vila - Regidora d’Educació i Infància, 
Cultura, Arts i Patrimoni 

Sí 
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La directora Elisenda Torrent exposa que el motiu d’aquesta trobada és poder parlar sobre 

la situació del camí segur de l’escola. Amb el canvi de circulació de vehicles, des de la 

pastisseria l'Obrador fins a la vorera de l'escola, ja no hi ha camí segur, ja que la circulació 

de vehicles està permesa. A més a més, la zona d'aparcament de davant l'escola 

(asfaltada) hi aparquen cotxes que surten a les 16:35h i no poden baixar a la riera per fer la 

sortida fins a dalt de tot, de manera que ni el tram de davant l'escola és camí segur.  

El Camí Segur ha estat una proposta molt difícil d'aconseguir, no només per les dificultats 

físiques i de logística que comporta sinó també per la conscienciació de lles famílies. 

Afortunadament portàvem els darrers cursos amb un bon funcionament d'aquest camí que, 

malauradament, ara ja no hi és. S’ha fet un retrocés i hi ha més famílies que fan ús del 

cotxe per la situació en la que ens trobem. 

 

El regidor Ángel Castillo comenta que els veïns els molesta la pols. Van decidir mantenir el 

tram final de la riera, el que està davant de l’escola en doble sentit però tancar el de més 

avall per baixar el volum de pols que es genera. Es gastaven 6.000L diaris d’aigua. Hi ha 

veïns que també es queixen de la nova mobilitat i en principi no és definitiu. La idea és que 

quan plogui es pugui tornar enrere. Per tant és definitiu fins que es pugui regar. En un futur 

es planteja fer una actuació a aquest tram de la riera per aconseguir baixar el volum de pols. 

El mes de juny es va aplicar un líquid per compactar la sorra i minimitzar l’impacte de la pols 

però no n’hi ha prou. Des de l’ajuntament es va posar com a condició que la policia sempre 

estigués present a les entrades i sortides de l’escola. Demana poder mantenir el tram 

d’aquesta manera uns mesos més. 

 

L’Ester Rodríguez comenta que el problema és que la carretera que abans es tancava ara ja 

no i el camí queda més estret i menys famílies venen caminant o amb bicicleta per 

seguretat. 

 

L’Ángeles López diu que hauríem de centrar-nos per buscar alternatives per tal que les 

famílies puguin pujar caminant i amb bicicleta. 

 

L’Anna Garcia proposa pujar pel carrer Can Cosme i entrar a la riera a nivell del parc. 

 

L’Ángel Castillo comenta que ja van provar d’obrir-ho pel carrer Can Cosme però no va 

funcionar bé. 

 

La Francina Sintas comenta que segons el seu punt de vista prima la seguretat vial per 

damunt de la pols.  
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La cap d’estudis Gisela Barberà proposa obrir el pas de pujada per la riera a les hores 

d’entrada i sortida de l’escola, a les 9h i a les 16:30 amb una barrera semblant a la que s’ha 

col·locat una mica més avall de l’escola per tallar el trànsit. Durant la resta del dia pot 

quedar tancada com està ara. 

 

El regidor comenta que no podem dependre de que la policia estigui per les tardes ja que no 

hi ha prou personal i pot ser que una tarda no puguin venir. Surt com a idea tenir un agent 

cívic. Una altra proposta per part del regidor és pintar la vorera més ampla al terra, però es 

comenta que no hi ha prou espai. 

 

L’Ester Rodríguez exposa que també hi ha problemes a la zona asfaltada de davant de 

l’escola posterior a la tanca que posa la policia. Hi ha famílies que aparquen en aquesta 

zona i quan volen marxar han de pujar carrer amunt per poder baixar per la riera. Quan 

pugen encara hi ha molt alumnat a fora de l’escola i és un perill. Demana si es podria posar 

un cartell dient que no es pot circular a les 16:30.  

 

L’Ángel Castillo comenta que es podría posar una zona groga i que no es pugui aparcar. 

 

La Paola Manríquez comenta que també es podria posar un panell de velocitat ja que hi ha 

cotxes que van massa ràpid pel camí de davant de l’escola. 

 

S’acorda consultar si es pot obrir la circulació de la riera en els dos sentits a les 9h i a les 

16:30 i es recullen les propostes del cartell de no aparcar o no circulació davant de l’escola i 

el cartell de velocitat. 

 

Ens tornarem a reunir en dues o tres setmanes. Vindrà també el caporal. 

 

S’aixeca la sessió a les 17:45h agraint l’assistència de tots els participants.  


